
DERNEKTEN HABERLER 

24 - 28 Eylül 1995 tarihinde Ürgüp'te yapılan 31. Nöroloji Kongresinin açılış oturumunda Türk Nöroloji Derneği 
Başkan Yardımcısı Prof Dr. Tülay KANSU'nun yaptığı konuşma aşağıda sunulmuştur. 

Değerli meslekdaşlarım, 

Bugün 31 .sini gerçekleştirdiğimiz Nöroloji kongresine katılan saygıdeğer meslekdaşlarımızı Türk Nöroloji Derneği 
adına saygıyla selamlıyor ve Türk Nöroloji Derneğine açılış oturumunda komışma fırsatı veren Kongre Düzenleme 
Kuruluna teşekkürlerin1izi sunuyorum. 

Bu tür organizasyonların çok büyük çaba , zaman ve emek gerektirdiği açıktır. Nörolojik Bilimlerde özellikle temel 
bilimler ve moleküler biyoloji alanındaki gelişmeler, iletişim teknolojisindeki inanılmaz ilerlemeler tüm bilim dallarında 
olduğu gibi nörologlar için ele hayatı hem kolaylaştırmakta hem ele zorlaştıımaktadır . Son 20 yıl içinde olanları 

düşünürseniz, BT nin ve arkasından MR ın geliştirilmesi ile aıtık beynin ve beyin sapının detaylarını görmemiz mümki.in 
olmaktadır.Tıkalı damarların trombolitik ajanlarla açılınası, nöroprotektif ajanlar, Parkinson hastalığında beyin 
tı·ansplantasyon çalışmaları, başağrısında patofizyolojiye yönelik bilgiler, girişimsel nöroradyolojideki. gelişmeler, hasta 
genlerin tayini ve daha bu konuşmaya sığdırarnıyacağım pek çok konu ilerisi için heyecan ve ün1it vericidir. 

Bu bilgi çağının geıisinde kalmamak için bu tür toplantılar yapmanın yaraıına inanıyorum. İki yıl önce kongre genel 
kurulunda alınan kaı·ar gereğince bu yıl bu görevi Osmangazi Tıp F. Nöroloji ABD üstlenı11iştir. Gelecek yıl Bakırköy Ruh 
ve Siı1ir Hastalıkları Hastanesi, TND ile birlikte yapacaktır. Daha sonraki yıllarda ela artık gelişn1iş olan derneğin1izin bu 
organizasyonları üstlenmesi üyelerin1iz tarafından istenınektediı· . 

Meslek gruplarının derneklerle temsil edilmesinin sayısız yararları olmasına ve 31 yıldır bu kongreler düzenlenı11esiı1e 
rağmen, nöroloji topluluğunun kendi derneğini kurması ancak 3 yıl önce ıİıümkün olmuştur. Bu süre içeıisinde, 

1. Belli konularda çalışmalaı-ı yürütecek gönüllü katılımcılardan oluşan komiteler oluşturulınuştur.Derneğin bir danışma 
kurulu oluştuıması konusunda üyeleıimizden gelen talepleri yazılı olarak tüm üyeleıin1ize sorduğumuzda sadece iki 
üyen1izin görev almak konusundaki. olumlu cevabıyla sınırlı kalmıştır. 

Maıt ayı içerisinde yapılan genel kurula sadece 19 üyemiz katılınıştır. Bu katılım azlığının nedenleri taıtışılmal.ı ve 
aıtırılınası sağlanmalıdır. 

2. Derneğiı11iz Avrupa Nöroloji Biı·liğine (EFNS) ve Dünya Nöroloji Federasyonuna (WFN) üye olımış ve çeşitli alt 
gruplardaki. panellerde görev alacak temsilcileri be!iı-lemiştir. İleride üyeleıimize Avrupa ülkelerinde çalışma imkarn 
sağlayacak stanclaıtların getirilmesi konusunda Türk Tabipler Birliğinin Avrupa Birliği ile uyum çalışmalarına bizler de 
katılı111ş bulunuyoruz. 

3. Derneğiı1 yayın organı olan "Türk Nöroloji Dergisi" çıkarılınış ve ilk sayısı üyeleriınize gönderiln1iştir.Dernekleriı1 bir 
yayın organının olma zonmluğu vardır. Yeni biı· dergi çıkarmanın zorlukları ve gereği gözönüne alınarak Ege Nörolojil< 
Bilimler Dergisi ile temas ediln1iş ancak bu konudaki. çabaların11z olumlu somıç vermeyince yeni biı· dergi çılrnrılı11asına 
karar verilmü,tir. Bu derginin haberleşmemizi ve maddi olanaklaı-ıınızı kolaylaştıracağını umuyor, derginin bilimsel 
kalitesinin aıtırılması konusunda ilgi ve desteğinize gerek olduğunu aynca vurgulamak istiyorum. 

4. Uzmaıllık ve doçentlik sınavlanna ortak uygulanabilecek standartların getiıilı11esi konusunda çalışmalarımız 

sürmektec!iı-. 

5. Derneğiıniz Anl<aı·a'cla ilginç vaka ve konuları tartışmak ve sosyal olarak biraraya gelı11eınizi sağlıyan ayhl< toplantılar 
düzeıllemektedir. Bu toplantılar tüm üyeleıimize açıktır. 

6. Emekli olan üyelerimize şükran plaketi verilmesi geleneği başlatılınıştır ve ileride maddi olanaklar elverdiği takdirde 
bilimsel çalışmalara teşvik ve başan ile hizmet ödülleri v~rilmesi planlaı1111aktadır. 

Birçok eksil<leri olırnsına rağmen, 3 yıl içiı1de aldığııi11z yol ve geleceğe dönük planlar, çeşitli nöroloji!< hastalıl<larla ilgili 
çok sayıda derneğiı1 varlığına rağmen böyle biı· derneğin vaı·lığının gerekliliğini oıtaya koymaktadır. Bu derneklerin TND 
ile yakın işbirliği sağlaı1111alıdır. Derneğiınizin gelişmesinin ilgi ve katlruarırıızla mümkün olabileceğini tekrar vurguluyor, 
kongrenin yararlı ve başarılı geçmesi dileğiyle , hepinizi sevgi ve saygıyla selaı1iliyorum. 

Prof. Dr. Tülay Kansu 
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